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با وجود گذشت تقریبا دو هفته از پایان مسابقات لیگ برتر پرسپولیس هنوز 
یکنان  سرمربی خود را مشخص نکرده است. این باشگاه همچنین مذاکره با باز
تمدیدی خود را به تازگی آغاز کرده و منتظر است آنها بعد از گذراندن تعطیلات 
و با بررسی شرایط برای تمدید اقدام کنند. در کنار این مسائل پرسپولیس در 
شـــرایطی قرار دارد که هنوز تکلیف هیات مدیره جدیدش مشـــخص نیست. 
هفته هاســـت که کنسرســـیوم بانک ها قصد دارند با برگزاری مجمع، اعضای 
جدید هیات مدیره این باشگاه را مشخص کنند که هنوز این اتفاق رخ نداده 
و در کدال نیز هنوز ثبت نهایی مالکیت این باشگاه پرطرفدار انجام نگرفته 
است. در چنین شرایطی مدیریت باشگاه به نوعی مجبور است که با بودجه 
محدود به فکر استخدام سرمربی خارجی باشد و این مساله کار این باشگاه 
بـــرای جـــذب یـــک مربی خوب را ســـخت تر می کنـــد. اما این دلیل نمی شـــود 
ایراداتی که در مذاکرات باشـــگاه پرســـپولیس با مربیان خارجی وجود دارد را 

نادیده بگیریم. در ادامه این گزارش به بخشی از آنها اشاره خواهیم داشت. 

 چرا پرسپولیس بعد از برانکو هم موفق بود؟
یچ را اســـتخدام کرده و با او  باشـــگاه پرســـپولیس از زمانی که برانکو ایوانکوو
قرارداد بلند مدت امضا کرد توانســـت یک فلســـفه جدید را وارد باشـــگاه خود 
کند. ســـرمربی کروات در اولین روزهای حضورش در پرســـپولیس متوجه این 
یکنانی نیـــاز دارد که تمام فکر و  مســـاله شـــد کـــه تیمش قبل از هـــر چیز به باز
ذهن شان موفقیت تیم باشد و درگیر مسائل حاشیه ای نباشند. او بعد از اینکه 
گردانش را از ایفمارک گرفت متوجه مسائلی شد  جواب تست یک سری از شا
یکنان تیمش را کنار  و از این رو در اولین اقدام تصمیم گرفت یک سری از باز
بگـــذارد کـــه ایـــن کار را خیلی زود انجـــام داد. برانکو در گام بعدی تیمش را از 
نظر فنی یکدســـت و به نوعی بالانس کرد تا وابســـته به ســـتاره ای نباشـــد. مرد 
یکنانش در نظر  ی ســـخت برای باز کروات در مرحله بعدی یک دوره بدنســـاز
گردانش  ی ذهنیت شا گرفت تا قوای جسمانی آنها را بالا ببرد. بعد از آن او رو
کار کرد که به چیزی کمتر از قهرمانی راضی نباشـــند. پروفســـور در گام نهایی 
ی با دو هافبک دفاعی و یک مهاجم بود را در تیمش  کتیک مدنظرش که باز تا
جا انداخت تا به نوعی اول به گل نخوردن فکر کنند و بعد گل زدن. هر سالی 

که پرســـپولیس با برانکو گذراند بهتر از قبل شـــد و وقتی هم که بعد از تقریبا 
پنج ســـال این تیم را ترک کرد مدعی شـــد تیمی را تحویل می دهد که تا پنج 
سال دیگر هم قهرمان لیگ خواهد شد که اتفاقا در چهار سال این اتفاق رخ 
یادی کرد  داد. کالـــدرون وقتـــی پرســـپولیس را از برانکو تحویـــل گرفت تلاش ز
کتیکی اش چندان به مذاق  ی این تیم را تغییر دهد اما تغییرات تا سبک باز
یکنـــان خـــوش نیامده و آنها مدام از افرادی که در باشـــگاه تصمیم گیرنده  باز
یکنانی نظیر شـــجاع  بودند خواســـتار تغییر ســـرمربی بودند. ضمن اینکه باز
خلیـــل زاده، ســـید جلال حســـینی و علیرضا بیرانوند ارتبـــاط خوبی با پیرمرد 
یفرد تصمیم گرفت  آرژانتینی نداشتند. درنهایت نیم فصل محمدحسن انصار
یحیی گل محمدی را جانشین کالدرون کند. یحیی در اولین اقدام سیستم 
( برگرداند و پرسپولیس در نیم فصل  تیمش را به همان زمان قبل )دوره برانکو

دوم به راحتی قهرمان شـــد و در لیگ قهرمانان آســـیا نیز تا فینال پیش رفت. 
رونـــدی کـــه فصـــل بعد از آن هم ادامه داشـــت. در واقع پرســـپولیس با یحیی 
همان مسیر قبل خود را ادامه داد و اوسمار نیز به گفته خودش ادامه دهنده 
ی با چهار خط، پرس سنگین همراه با فوتبال  راه یحیی در پرسپولیس بود. باز

ی پرسپولیس در 10 سال اخیر بوده است.  مالکانه سبک باز

کره با مربیانی با فلسفه های مختلف  مذا
کره  باشـــگاه پرســـپولیس در نیم فصل با مربیانی با ســـبک های مختلف مذا
کرد اما به نتیجه نرســـید و درنهایت مجبور شـــد با اوســـمار ادامه دهد. مربی 
یلی با تقویت چند پســـت توانســـت بهترین نتایج را با تیمش کســـب کند  برز
کتیک خاصی داشته باشد. اما با رفتن او به نظر  ی به تغییر تا بدون اینکه نیاز

می آید باید منتظر تغییرات اساســـی در فلســـفه پرسپولیس باشیم. در شرایط 
کنونی افرادی که در باشگاه پرسپولیس در حال تصمیم گیری برای جانشین 
اوســـمار هســـتند شاید به تنها چیزی که فکر نمی کنند فلسفه ای است که در 
گر غیر از  این باشـــگاه چند ســـال مداوم جواب داده و باید ادامه داده شـــود. ا
کره نمی شـــد. درمورد  ی مذا این بود هر روز با یک مربی با ســـبک متفاوت کار
کـــره بـــا مربیانی از لهســـتان، ایتالیـــا و مونته نگرو در واقع کاملا مشـــخص  مذا
اســـت که برای مدیریت باشـــگاه بیشتر دســـتمزد مربی مورد نظر مهم است. 
در هیات مدیره پرســـپولیس هم فرد ورزشـــی دیده نمی شود که چنین مواردی 
را گوشزد کنند. شاید تنها فرد فوتبالی در باشگاه پرسپولیس حسین بادامکی 
باشد که او هم در خیلی از مسائل تاثیرگذار نیست و به نظر نمی رسد نقشی 
مهم در انتخاب ســـرمربی داشـــته باشد. مســـلما در شرایط فعلی پرسپولیس 
ی اش نزدیک به فلســـفه ای باشـــد که این  به مربی ای نیاز دارد که فلســـفه کار
یادی دســـت یافته اســـت. به طور مثال  تیـــم 10 ســـال بـــا آن بـــه موفقیت های ز
کره با پرســـپولیس اســـت مثل  ی ســـرمربی ســـابق ناپولی که در حال مذا ماتزار
خیلی از مربیان ایتالیایی دیگر به دفاع سه نفره علاقه مند است. قدر مسلم 
چنین مربیانی با فلســـفه متفاوت با آنچه در پرســـپولیس جواب داده نیاز به 
یادی برای جا انداختن تفکرات خود دارند. این در شرایطی است که  زمان ز
ی کند. در  پرســـپولیس از اواخر شـــهریور ماه باید در لیگ نخبگان آســـیا باز
چنین شـــرایطی شـــاید بهتر باشد پرسپولیس حداقل به سراغ مربیانی برود که 

ی تیم ایجاد کنند.  نیاز نباشد تغییرات اساسی درفرم باز

 تمدید با بازیکنان آزاد قبل از انتخاب سرمربی
یکنان آزاد خود را قبل از انتخاب  باشگاه پرسپولیس در نظر دارد تکلیف باز
گر رخ دهد در واقع لیست بزرگسالان این  سرمربی مشخص کند. اتفاقی که ا
تیم با بازگشت مرتضی پورعلی گنجی، مهدی عبدی، محمد عمری و میلاد 
سرلک پر خواهد شد. از این رو مربی جدید چاره ای نخواهد داشت جز اینکه 
گر  با تیمی که تحویل او داده شـــده وارد مســـابقات شـــود. در چنین شـــرایطی ا
ی متفاوت باشد و شناختی هم از فوتبال  مربی جدید دارای یک فلسفه کار
گفته نماند  ایران نداشـــته باشـــد قطعا کار ســـختی پیش رو خواهد داشت. نا
گر با وجود هزینه های سنگین در این چند  کتور ا تیم هایی مثل سپاهان و ترا
کام بوده اند دلیلش انتخاب مربیانی با سبک  سال اخیر در کسب قهرمانی نا
ی و فلســـفه های متفـــاوت بوده اســـت. این تیم ها همـــواره با برخی از این  کار
مربیان پیشرفتی داشته اند اما نتوانستند به ثبات لازم در نتیجه گیری برسند.

پرسپولیس همچنان درگیر بازی با اسامی مربیان مختلف است

دستمزد مهم تر  از سبک و فلسفه مربیگری
تمدید با بازیکنان آزاد قبل از انتخاب سرمربی

حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

نیلوفر مژدهی
خبرنگار

آقای گل سابق لیگ همچنان منتظر پرسپولیس

 علیپور به دنبال راهکار 
برای حل مشکل سربازی

حسین بادامکی در جدیدترین اظهارنظرش مدعی شد که پرسپولیس 
بعد از مذاکره با علی علیپور متوجه شده این بازیکن سرباز است و به این 
خاطر نمی تواند او را به خدمت بگیرد. با پیگیری که در این مورد داشتیم 
باخبر شدیم که علیپور در حال ثبت نام برای دوره کارشناسی ارشد است 
و از این رو با ادامه تحصیل مشکلی برای حضور در لیگ برتر ندارد. اما 
درمورد پیوســـتن او به پرســـپولیس همان طور که روز گذشـــته در خبر ها 
داشتیم، اگر این باشگاه اقدام به جذب علیپور کند عملا باید قید جذب 
مهاجم خارجی را بزند. این موردی است که سرمربی جدید پرسپولیس 
باید درمورد آن تصمیم گیری کند. مسئولان این باشگاه فعلا قصد ندارند 
تا قبل از انتخاب سرمربی جدید با علیپور قرارداد امضا کنند اما به وی 
این اطمینان را داده اند که با معرفی سرمربی جدید درمورد جذب این 
مهاجم با وی صحبت خواهند کرد. در همین راستا علیپور تا روشن شدن 
وضعیتش با پرسپولیس منتظر خواهد ماند و اگر این انتقال منتفی شود 
او پیشنهادهای داخلی دیگرش را بررسی خواهد کرد. در ماه های گذشته 
باشگاه تراکتور به طور جدی خواهان جذب علیپور بود اما با وضعیت 
نامشخص مالکیت این باشگاه در این مورد نمی تواند نظر قطعی داد. 

مذاکره چادرملو با ۳ مربی نامدار

گل محمدی در دوراهی یزد و اهواز
باشـــگاه چادرملـــو یـــزد بعد از صعود به لیگ برتر به دنبال این اســـت 
هدایـــت تیمـــش را بـــه یک ســـرمربی دیگـــر و نامدارتر بســـپارد. این در 
حالـــی اســـت که ســـعید اخباری فصـــل خوبی را همراه بـــا این تیم در 
رقابت های لیگ یک سپری کرد. در همین راستا یزدی ها در گام اول 
بـــا یحیی گل محمدی وارد مذاکره شـــده اند. مدیرعامل این باشـــگاه 
کـــه ســـابقه همکاری با یحیـــی گل محمدی را در پرســـپولیس دارد به 
این مربی پیشـــنهاد مالی وسوســـه  انگیزی برای همکاری داده است. 
پیشنهادی که ممکن است یحیی به آن پاسخ مثبت دهد. سرمربی 
ســـابق پرســـپولیس که به نظر می آید حضورش در تراکتور منتفی شده 
در عین حال مذاکراتی هم با باشـــگاه فولاد خوزســـتان داشـــته است و 
پیشنهاد مالی این باشگاه هم بد نیست. اگرچه یحیی در یکی دو ماه 
یادی کرد تا بتواند در خارج از ایران مربیگری کند اما اگر  اخیر تلاش ز
نتواند به خواسته خود برسد به یکی از پیشنهادهای داخلی اش پاسخ 
گفته نماند باشگاه چادرملو در عین حال مهدی  مثبت خواهد داد. نا
رحمتی و علیرضا منصوریان را هم برای جانشینی اخباری در نظر دارد. 
هر دو مربی لابی های مختص به خود را برای تیمداری دوباره در لیگ 
برتر انجام داده اند؛ چراکه دوست ندارند زمان بیشتری بدون تیم باشند. 

سرخابی ها منتظر پاسخ مهاجم ملی پوش

آقایی پور: جایی می روم که بازی کنم
برخی از بازیکنان جوان و پدیده های فصل گذشته فوتبال ایران که مورد 
توجه تیم های بزرگ پایتخت قرار گرفته اند این روزها خود را از دسترس 
خارج کرده اند تا برای گرفتن تصمیم بهتر بیشـــتر فکر کنند . بر همین 
اساس یکی از این بازیکنان یعنی محمد جواد آقایی پور مهاجم فصل 
گذشته استقلال خوزستان که با عملکردش تا پوشیدن پیراهن تیم ملی 
نیز پیش رفت حالا مورد توجه هر دو تیم آبی و قرمز پایتخت قرار گرفته 
اســـت. این در حالی اســـت که این بازیکن شمالی بعد از پایان اردوی 
تیم ملی فعلا به مسافرت رفته تا چند روزی را استراحت کند. نکته قابل 
توجه در مورد وضعیت آینده این بازیکن؛ شنیده می شود او قصد دارد 
جدای از آنکه در فصل آینده احیانا راهی یکی از تیم های بزرگ پایتخت 
شود بتواند در شرایطی قرار بگیرد که در این تیم ها به صورت ثابت بازی 
کرده و نیمکت نشین نباشد. در واقع با این فلسفه به نظر می رسد برای 
این بازیکن جوان بازی کردن مهم تر از رنگ پیراهن فصل آینده اش باشد.

اخبار کوتاه

اســـتقلال خوزســـتان برخـــلاف نیم فصـــل اول در نیم فصـــل دوم عملکـــرد 
خارق العـــاده ای داشـــت و در جـــدول نیم فصل دوم در جایگاه ششـــم جای 
گردان ســـیروس پورموســـوی مســـتحق بقا در  گرفـــت. این نشـــان می دهد شـــا
لیگ برتر بودند. با پایان لیگ بیست و ســـوم به نظر می رســـید استقلالی ها که 
بـــا پورموســـوی بـــه لیگ برتر صعـــود کرده و در لیگ برتر باقـــی ماندند به ادامه 
ی با او اصرار دارند اما برخی تغییرات در این باشـــگاه تمام معادلات  همکار
ی خداحافظی  را به هم زد تا درنهایت این مربی با دلنوشته ای در فضای مجاز

غیررسمی از هواداران استقلال خوزستان داشته باشند. 

 ابهام در استعفای پورموسوی
اظهـــارات پورموســـوی درســـت یـــک روز پـــس از اســـتعفای امیدعلی نجفی، 
ی کار آمـــدن بابادی مدیرعامل ســـابق و  مدیرعامـــل وقـــت ایـــن باشـــگاه و رو
یه دار اســـتقلال خوزســـتان با این مربی ابعاد دیگری از سرنوشت استقلال  زاو
خوزســـتان در فصـــل پیـــش رو را مشـــخص کرد. این طور به نظر می رســـید که 
ی کار آمدن بابادی به نوعی  پورموسوی در حمایت از نجفی و در اعتراض به رو
استعفا داده است اما ظاهرا این استعفا چندان ارتباطی به نجفی ندارد بلکه 
کنشـــی به بازگشت مدیرعامل ســـابق خوزستانی هاست. امیدعلی  بیشـــتر وا
نجفی، مدیرعامل فصل گذشـــته باشـــگاه اســـتقلال خوزســـتان درخصوص 
اتفاقات اخیر این باشـــگاه به خبرنگار »فرهیختگان« گفت: »من بیشـــتر به 
دلیل مســـائل شـــخصی استقلال خوزستان را ترک کردم ابتدا با استعفای من 
مخالفت شـــد اما وقتی همکارانم متوجه دلایل من شـــدند بابادی را معرفی 
کردند و من متوجه شـــدم که اســـتعفایم پذیرفته شـــده است. نمی گویم برخی 
که اصلی ترین  مســـائل باعث شـــد تا من استقلال خوزســـتان را ترک کنم؛ چرا
دلیل من مشـــکلات شـــخصی بود که هیچ ربطی به ورزش نداشت. واقعیت 
این است که مسائلی در فوتبال وجود دارد که مرا خسته می کند و نمی توانم با 
چنین مواردی به کنار بیایم و همچنان به هر قیمتی بخواهم در این جایگاه 
بمانم. ضمن اینکه بعید می دانم پورموســـوی به دلیل اســـتعفای من اســـتعفا 
که با هم گفت وگو کردیم و او هیچ چیزی را درمورد اســـتعفا  داده باشـــد؛ چرا
گر من دلیل استعفایش بودم این موضوع  به خاطر من مطرح نکرد بدون شک ا

را به اطلاع من می رساند.«

 اختلاف پورموسوی با مدیریت جدید
یادی بین بابادی، مدیرعامل  پیش از شـــروع فصل گذشـــته نیز چالش های ز
وقت باشـــگاه اســـتقلال خوزســـتان و پورموسوی به وجود آمده بود و حتی این 
مربی چند باری جلسات هیات مدیره را ترک کرد و مربیان دیگری برای مذاکره 
به این باشگاه پا گذاشتند. درنهایت اما با اصرار مدیران رده بالای گروه ملی 
پورموســـوی در ســـمت خود ابقا شـــد و بودجه لازم را در اختیارش قرار دادند. 
بابادی نیز چند هفته بعد با وجود حضور در هیات مدیره از مدیرعاملی این 
باشگاه کنار گذاشته شد تا شرایط برای فعالیت پورموسوی بهتر از قبل شود. 
او که در حال حاضر راهی سفر کربلا شده حتی با باشگاه نیز تماسی در این 
ی توضیح نداده  خصوص نداشته و درمورد اظهارات اخیرش در فضای مجاز
است. با این حال بابادی چندان با این جدایی مخالف نیست. او حتی در 
محافل خصوصی عنوان کرده پورموسوی تنها گزینه تیم برای فصل بعد نیست، 

حتی برخی نزدیکان به باشگاه ادعا کردند که بابادی از دلنوشته خداحافظ 
پورموسوی استقبال کرده و در تدارک جایگزینی برای اوست. به این ترتیب پس 
از اینکه سرپرست مدیرعاملی فعلی باشگاه استقلال خوزستان روز سه شنبه 
معارفه شود فعالیت خود را آغاز کرده و با گزینه های مد نظر این باشگاه مذاکره 
خواهد کرد.« ابراهیم نصیرنیا، رئیس هیات مدیره باشگاه استقلال خوزستان 
نیز در این مورد در گفت وگو با خبرنگار »فرهیختگان« اظهار داشت: »نجفی 
خودش اصرار داشـــت از تیم جدا شـــود دلیل او فوتبالی نبود بلکه به دلایل 
شـــخصی ما را ترک کرد. تا جایی که می دانم مشـــکلی با باشـــگاه نداشت و تا 
آخریـــن روز بـــرای تیـــم تلاش و فعالیت کرد. مـــا تلاش کردیم او را ابقا کنیم اما 
چون به دلایل شـــخصی نمی خواســـت در اهواز بماند اســـتقلال خوزستان را 
ی درمورد اســـتعفای پورموســـوی بلافاصله پس از جدایی نجفی  ترک کرد.« و
گفت: »پورموســـوی با ما قرارداد ندارد اما به عنوان ســـرمایه باشـــگاه گزینه اول 
کرات اولیـــه را با او  ماســـت بـــه همین دلیـــل در زمان مدیرعاملـــی نجفی مذا
ی چیزی نگفت و ما  انجام داده بودیم. پورموسوی به ما در مورد قطع همکار
ی متوجه این موضوع شـــدیم. البته او قراردادی هم با  از طریق فضای مجاز

مـــا نداشـــت اما از جزئیات تصمیمش خبر نـــدارم. ضمن اینکه این جدایی 
ی بعد از  ی با او اصرار داشتیم اما و از طرف ما رخ نداده و ما به ادامه همکار
انتصاب بابادی این اقدام را کرد. نمی دانم دلیلش چیست؟ شاید نمی خواهد 

با مدیریت جدید کار کند!«

 چرا پورموسوی تصمیم به جدایی گرفت؟
برخی سیگنال هایی از باشگاه استقلال خوزستان حکایت از ادامه همکاری 
سیروس پورموسوی با این باشگاه داشت اما ظاهرا اتفاقات دیگری رخ داده 
که تمام معادلات این باشگاه را بر هم زده است. اختلاف این مربی با بابادی 
گر او سرکار بیاید احتمالا پورموسوی  کاملا مشخص بود و می شد حدس زد ا
ی ادامه نمی دهد. دقیقا به همین دلیل نجفی قبل از اینکه باشگاه  به همکار

ی با این مربی داد.  استقلال خوزستان را ترک کند خبر از ادامه همکار
پس از جدایی مدیرعامل باشـــگاه استقلال خوزستان اعضای هیات مدیره 
کرات مدیرعامل  که تصور می کردند مذا تماســـی با پورموســـوی نداشتند؛ چرا
ی با این مربی است. به نظر می رسد سرمربی  قبلی با او به معنی ادامه همکار
ی با مدیرعامل جدید ندارد و به همین  استقلال خوزستان تمایلی به همکار
دلیل تصمیم به جدایی گرفته هرچند قرارداد پورموسوی با استقلال خوزستان 
کـــرات اولیه با او صورت گرفتـــه بود این طور به  تمـــام شـــده امـــا از آنجا که مذا
نظر می رسید که دو طرف به کارشان در فصل جدید هم ادامه خواهند داد. 
کره هســـتیم و  نصیرنیـــا در ادامـــه اظهاراتـــش بـــه ما گفـــت: »فعلا در حال مذا
مسائل تیم را بررسی می کنیم. کادر فنی هم بخشی از برنامه های ماست، اما 
برای اینکه به شکل مشخص در این مورد تصمیم بگیریم ابتدا منتظر معارفه 
ی نکردیم  مدیرعامل جدید هستیم. با این حال ما با پورموسوی قطع همکار
ی پس از تغییر  و بـــه صحبت هـــای اولیـــه پایبند بودیم امـــا او در فضای مجاز
تحولاتـــی کـــه در مدیریت باشـــگاه رخ داد اظهارنظر جالبی کرد و درحالی که 

قراردادش تمام شده ادعا کرد که دیگر با ما نیست.«

 جانشین پورموسوی در آب نمک
درحالی که پس از جدایی سیروس پورموسوی از استقلال خوزستان در فضای 
یادی به این باشـــگاه لینک می شـــوند اما به نظر می رسد  ی گزینه های ز مجاز
استقلالی ها انتخاب خود را کرده اند. با اینکه از مربیانی مثل سعید دقیقی و 
مجتبی حسینی به عنوان جانشینان پورموسوی نام برده می شود اما به نظر 
می رســـد اســـتقلال خوزستان سال بعد کار خود را با مارکو ادامه می دهد. 
دســـتیار فصـــل گذشـــته پورموســـوی که همزمـــان مســـئولیت تمرینات و 
ی این تیم را برعهده داشت بسیار مورد توجه مدیران این باشگاه  بدنساز
قـــرار گرفتـــه و تا تعیین تکلیف نهایی او را در آب نمک خوابانده اند. مارکو 

هم از تیم شناخت داشته و هم رزومه خوبی دارد. 
رئیس هیات مدیره باشگاه استقلال خوزستان در این مورد به ما گفت: »نه با 
یم و نه گزینه دیگری در حال حاضر مد نظر ما اســـت.  پورموســـوی قرارداد دار
یم و تصمیم بگیریم. مدیریت  مدیریت تازه مستقر شده و باید جلسه بگذار
سابق ما را متقاعد کرده بود که پورموسوی گزینه اصلی ما است، اما حالا شرایط 
فرق کرده و باید گزینه های دیگر را نیز بررسی کنیم. گزینه داخلی و خارجی 
برای ما وجود دارد. اســـتقلال خوزســـتان متعلق به مردم اســـتان است. از این 
رو هم مدیریت گروه ملی صنعتی فولاد ایران و هم مدیریت باشـــگاه نظرش 
ی از حواشـــی اســـت. فصل قبل به دنبال حفظ ســـهمیه  بر تقویت تیم و دور
بودیم اما امسال دیدگاه ما متفاوت است از این رو هدف ما نیمه بالایی جدول 

یم.« است و قطعا سال سوم اهداف بزرگ تری دار

تغییرات مدیریتی در باشگاه استقلال خوزستان معادلات را به هم زد

مدیر عوض شد، پورموسوی قهر کرد!
دستیار پور موسوی جدی ترین گزینه برای هدایت آبی های اهواز


